
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van Orde 
voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2011 – Nr. 38. 
 
VRAGEN van de Stadspartij van de heer G.J.D. Offerman betreffende voortgang organisatie 
Forum. 
(Binnengekomen: 19 april 2011.) 
 
De gemeenteraad heeft bij de vaststelling van de begroting 2011 vastgesteld, dat de nieuwe 
forumorganisatie eind 2011 gereed moet zijn. Het is nu bijna mei 2011. Nog circa 6 maanden 
te gaan, inclusief een zomer vakantie. In de gemeentebegroting is vanaf 2010 jaarlijks 2,5 
miljoen euro voor het Forum (de forumorganisatie) beschikbaar gesteld. De forumorganisatie 
zal gaan bestaan uit (delen van) het Groninger Museum, Bibliotheek Groningen, Groninger 
Archieven, GAVA, filmtheater Images, Volksuniversiteit Groningen, Debatcentrum 
Dwarsdiep.  
 
De Stadspartij stelt hierover de volgende vragen: 
 
1. Hoever is deze nieuwe organisatie in mei 2011 al gevorderd? 
2. Met wie worden gesprekken gevoerd? 
3. Uit hoeveel formatieplaatsen zal deze nieuw te vormen organisatie bestaan en waar 

komen deze formatieplaatsen vandaan? 
4. Is er contact met de vakbonden geweest over eventuele rechten en contracten van 

mensen, die uit de diverse organisaties bij elkaar worden gebracht? 
5. Wat wordt de jaarlijkse begroting van deze nieuwe organisatie? 
6. Is er al een Raad van Toezicht en uit wie bestaat deze raad? 
7. Is er nu al sprake van een jaarlijks exploitatietekort en zo ja, hoe hoog is dat? 

(voor alle activiteiten). 
8. Hoeveel gaat jaarlijks de presentatie van de historische collectie van Stad en Lande 

kosten? 
 

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 
 

Groningen, 31 mei 2011. 
 
1. De gesprekken over de organisatie(vorm) zijn eind vorig jaar getemporiseerd 

omdat door het besluit van de provincie betreffende de REP-aanvraag er 
onduidelijkheid ontstond over de toekomst van het Groninger Forum. De 
gesprekken tussen de partners zijn nog steeds gaande.  

 
2. Deze gesprekken worden gevoerd door de vertegenwoordigers van de 

betrokken partijen, dat wil zeggen de directeuren/bestuurders en leden van de 
Raden van Toezicht van het GF en de partners.  
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3. Bij het opstellen van het bedrijfsplan zijn aannames gemaakt op basis van 

ervaringscijfers elders in het land, ervaringscijfers van de deelnemende 
partners en extern onderzoek. Uw raad heeft op diverse momenten 
bedrijfsplannen ontvangen waarin deze berekeningen zijn meegenomen en 
verantwoord.  
Op basis van de huidige plannen gaan we uit van een stijging van 60 
arbeidsplaatsen. 

 
4. De bestuurlijke invulling en het bijbehorende bedrijfsmodel moet eerst worden 

uitgewerkt, voordat overleg met de vakbonden aan de orde is. 
 
5. Wij verwijzen uw raad naar de reeds gepresenteerde bedrijfsplannen. De 

begrotingen maken integraal onderdeel uit van deze plannen. 
De omvang van de begroting ligt tussen de 13,5 en 14 miljoen euro. 

 
6. De RvT van het Groninger Forum bestaat op dit moment uit één lid. Deze 

positie wordt vervuld door de heer Alders. 
 
7.  Voor de begroting van het Groninger Forum hebben we een "knip" in de tijd 

aangebracht. De eerste periode 2010-2016 beslaat de tijdelijke periode aan het 
Hereplein (voormalige Cameralocatie), de tweede periode gaat in na de 
opening in 2016. Voor beide periodes zijn begrotingen opgesteld. In beide 
gevallen is sprake van een sluitende begroting. Het bedrijfsplan van het GF, 
als onderdeel van de ontwikkeling Oostzijde Grote Markt, is diverse malen aan 
uw raad gepresenteerd. Dit bedrijfsplan heeft betrekking op de periode vanaf 
2016 en heeft zoals gezegd een sluitende begroting. 

 
8.  De kosten voor de historische collectie zijn nog niet specifiek benoemd. Een 

deel van de collectie zal permanent in het Groninger Forum te zien zijn. 
Andere stukken zullen afhankelijk van geplande tentoonstellingen en projecten 
worden gebruikt in de museale zalen of elders in het gebouw. Het is nu nog te 
vroeg om een specifiek bedrag voor het tentoonstellen van de collectie te 
noemen. Vooralsnog is het niet de bedoeling dat het eigendom en beheer van 
de collectie overgaat naar het Groninger Forum, enkel het 
gebruik/tentoonstellingsrecht. 


